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Esityslistan hyväksyminen

Kaupunginhallitus 29.03.2021 § 77

Päätös Puheenjohtaja ilmoitti, että tekninen päällikkö Jonas Nylund informoi
luovuuskeskuksen yhteydessä toteutettavasta liikuntahallihankkeesta. PUNT:n
edustajat ovat mukana teknisen päällikön infossa.

 Kaupunginhallitus hyväksyi lisäyksen esityslistaan.

 Jonas Nylund kuvaili kehittämisajatuksia ja nykytilannetta kolmen ajankohtaisen
liikuntahallin osalta. Erilaisia omistusmalleja on kehitetty ja keskusteluja on käyty
PUNT Oy:n kanssa, joka on osoittanut kiinnostusta uuden liikuntahallin
omistamiseen ja siihen investoimiseen sekä uuden liikuntahallin ja PUNT:n
liikuntahallin ylläpitämiseen. Keskusteluja on käyty myös aluehallintoviraston ja
opetus- ja kulttuuriministeriön kanssa, jotka päättävät kyseisen kaltaisille
hankkeille myönnettävistä avustuksista. Ministeriö on pyytänyt jätettyyn
avustushakemukseen lisätietoa hallin omistajasta/investoijasta ja koosta
(pelipinta-ala) huhtikuun 2021 loppuun mennessä.

 1.4.2021 alkaen PUNT:n toimitusjohtajana toimiva Mikael Enberg on käynyt
PUNT:n hallin suurimpien käyttäjien kanssa keskusteluja näiden
treeniaikatarpeista nykyisessä hallissa ja suunnitellussa uudessa hallissa. Koulu
tulee olemaan yksi suuri uuden tilan käyttäjistä ja käyttämään tilaa liikuntasalina.

 PUNT:n hallituksen puheenjohtaja Mariella Ramstedt kertoi, millä edellytyksillä
PUNT (Paraisten Urheilu- ja Nuorisotalo Oy) voisi alkaa uuden hallin ylläpitäjäksi.
Ehdotuksena on, että yhtiö rakentaa uuden hallin, omistaa sen ja ylläpitää sitä.
Uuden hallin valmistuttua yhtiö ylläpitää sekä nykyistä PUNT:n rakennusta että
uutta hallia.
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